

直接存款

使用本授權書授權您的雇主或其他收入來源機構，循環地從您的工資賬戶直接存款至您的「幼稚園到大學儲蓄計劃賬戶」(Kindergarten to College Account)。^{*}

請遵循以下的 簡單步驟：

- 1 填寫以下所有欄目
- 2 請務必填寫您想存入「幼稚園到大學儲蓄計劃賬戶」的金額
- 3 請填寫您的 K2C 賬戶卡上所顯示的「幼稚園到大學儲蓄計劃賬戶號」
- 4 在授權書上簽名並註明日期
- 5 將授權書遞交給您的雇主或其他資金來源機構

員工姓名(正楷):

員工ID或社會安全號碼:

員工的工作電話號碼:

我想存到我的「幼稚園到大學」帳號:(選擇一項)

全部淨工資 ____淨工資百分比 (%) 具體金額: \$ _____^{.00}

學生的K2C帳號: Student's K2C Account # **332201** _____



孩子的儲蓄賬戶 / YOUTH SAVINGS ACCOUNT

金融中心地址: Citibank N.A.

市,州,郵編: New Castle, DE 19720

花旗銀行ABA路由號碼: 031100209

本人授權:

雇主或基金發起人

以啟用貸方條目,如果必要的話,也啟用任何借方條目及調整以修正任何我的K2C帳戶貸方條目上的錯誤。

簽名:

X

日期:

我了解,此授權書將持續具有完全效力及作用直至這裡註明的公司收到我要終止它的書面通知,給予公司及保管人一個合理的機會來進行作業。

有用的信息

- 如果您對填寫本表有任何疑問,請發電子郵件至 k2c@sfgov.org, 或請撥打電話號碼 3-1-1 (三藩市內) 或 415-701-2311。
- 謹慎行事
直接存款應於三次存款期生效-屆時若您沒有看到它的出現,請聯繫您的雇主。

請注意,某些團體或公司(如社會保險)可能要求您使用一種特殊表格。請聯繫您的雇主或收入來源處以確認不需要其他表格。



Direct Deposit

Use this form to instruct your employer or other income sources to direct recurring deposits from your payroll to your Kindergarten to College Account.*

Follow these easy steps:

- 1 Complete all the fields below
- 2 Be sure to fill in the amount you wish to deposit to your Kindergarten to College Account
- 3 Fill in the Kindergarten to College Account # found on your K2C Account Card
- 4 Sign and Date the form
- 5 Submit to your employer or other fund originator

EMPLOYEE NAME (PLEASE PRINT):

EMPLOYEE ID OR SOCIAL SECURITY NUMBER:

EMPLOYEE WORK PHONE NUMBER:

I wish to deposit to my Kindergarten to College Account: (CHECK ONE)

ENTIRE NET PAY ____% OF NET PAY SPECIFIC AMOUNT: \$ _____⁰⁰

ACCOUNT NUMBER: Student's K2C Account # 332201 _____

YOUTH SAVINGS ACCOUNT

FINANCIAL CENTER ADDRESS:

CITY, STATE, ZIP CODE:

CITIBANK ABA ROUTING NUMBER:

I authorize:

EMPLOYER OR FUND ORIGINATOR

to initiate credit entries and, if necessary, to initiate any debit entries and adjustments to correct any erroneous credit entries to my K2C account.

➤ SIGNATURE: DATE:

I understand that this authorization will remain in full force and effect until the company named here has received written notification from me of its termination in such time as to afford the company and depository a reasonable opportunity to act.

HELPFUL INFO

- If you have any questions on completing this form email k2c@sfgov.org or call 3-1-1 (in SF) or 415-701-2311.

• PLAY IT SAFE

Direct deposit should take effect within three deposit periods –if you don't see it by then, contact your employer.

Note that some organizations or companies (like Social Security) may require you to use a special form. Contact your employer or income source to make sure no other forms are required.



*This authorization form is valid only to initiate a direct deposit of funds to K2C account. Participation in direct deposit is contingent upon your employer or fund originator offering the service and your eligibility to participate.